



Samvirkende Boligselskaber

HUMLEVÆNGET 3007-6

Referat

Bestyrelsesmøde Onsdag d 2-3-2022 kl 19.00

Til mødet var: Bent, Erling, Jette, (Katja måtte gå kl 21) Jan, (Tina Gøl kom kl 19.30) Lis.

Afbud fra Tina Molder, Jeanette,

1. Valg af referent. (Jeanette kan ikke Onsdage) **Katje og Tina Gøl**
2. Godkendelse af dagsorden. **Godkendt**
3. Valg af dirigent. **Vi klare os uden og det gik godt**
4. Godkendelse af forretningsorden v1,4. **Godkendt**
5. Godkendelse af referat fra 3-2-2022. **Godkendt**
6. Nyt fra Formanden.
Møde om helhedsplan den 22/3, er aflyst og der skal findes en ny dato.
 - Bo Københavns lejerbevægelse. Forslag til beboerne om at indgå aftale med Københavns lejerbevægelse ca 16 kr om mdr pr lejer. Alle enige om at Bo skal komme på et møde og præsentere sig selv.
 - Sommerfest. 80års fest sammen med sommerfest, søge KAB om tilskud. Alle enige om dette.
 - lovgivning om adgang til boliger. Skal også tages op med ejendomskontoret.
 - repræsentantskabsmøde, vi mangler John Brogaard
 - formanden har indkøbt gaver, til de afgangende medlemmer.
7. SAB i Husum fælleds møde. **Vi har haft møde med Husum fællesskabet.**
Må man optage møder på lydbånd? Det må man gerne hvis man selv deltager på mødet.
Traktorer. Der må kun deltage 2 pr bestyrelse.
8. Social vicevært **KAB har sat penge af i budgettet til social vicevært. Ingen i bestyrelsen går ind for dette.**
9. Husum net **Skal vi forsætte med yousee? Hvor længe løber vores kontrakt? Lis undersøger dette til næste møde. Evt lave beboer afstemning om forsættelse af yousee.**
10. Uni den der står i kælderen. **De ældre kan ikke fylde vand på. Hvem kan komme og hjælpe eller vise dette? Jette og Katja tager det op med ejendomskontoret.**

11. Bestyrelses møde dage. Jeanette kan aldrig om onsdagen. Hvilke dage kan møderne falde på? vi alle melder ind med dage vi kan. Og laver nye dage omkring sommerferien.
12. Have orden Mange haver bliver ikke holdt, dette tager Jette og Katja op med ejendomskontoret.
13. Henvendelse til Ejendoms Kontoret (Jette, Katja) Info fra 1. møde med EK. Jette og Katja har haft møde med Lars. De har talt om:
At lave vaskeridøren automatisk, da døren er meget tung. Den koster 21.000. bestyrelsen ønsker at se 3 tilbud, dette går Jette og Katja tilbage med til Lars.
Rengøring af vaskeriet. Der er alt for beskidt dernede.
Der er talt om at flytte tørretumbleren ned, for at gøre det lettere for beboerne.
Sprit beholdere op på væggen.
Alt det glemte tøj, bliver fjernet hver anden dag.
For mange cykler på gangstierne. Lars vil lave en skrivelse om dette.
Løse hunde og katte er et problem. Lars laver skrivelse om dette.
Lys i humlevænget. Det følger vi op på den 10/3.
Larhullerne, dette bliver også taget den 10/3

Der har været det første møde med EK og bestyrelsen.

1. Vaskeriet
2. Gangstier
3. Løse hunde/ katte
4. Lys i Humlevænget.
5. Lar hullerne

Er der ting beboerne gerne vil have bestyrelsen skal tage op, er i meget velkommen til at henvende jer til bestyrelsen.

14. Revisor – kasserer, (Tina G + xxxxxx) Tina G klare at skanne boner og indberetninger til regnskab, nå hun har modtaget dan kort fra KAB.
15. Hjemmeside. (Erling + xxxxxx) Siden bliver løben opdateret.
16. Nyhedsbrev (Jeanette + Erling) Forsætter nyhedsbrev.
17. Bestyrelsens, Opdatering af åbnings tider. Kommer i nyhedsbrevet.
18. Forårs / Sommer fest Jette og Lis kontakter boldklub.
19. Indkommende ting fra beboere. Klage over lys der generer beboerne om aften. Bent svare ejendoms kontoret.

20. Forslag fra medlemmer. Ingen forslag.

21. Eventuelt. **Følgegruppen bliver inviteret til møde inden påske.**

Hej alle Da jeg desværre ikke kan deltage i dag, vil jeg meget gerne have følgende på under eventuelt, i må gerne ringe hvis det er uklart ☐

- 1 Vi blev ved sidste afdelingsmøde lovet genfremsendelse af oplysninger omkring genhusning - der er ikke sket noget
- 2 Jeg synes at vi beboer bliver holdt som gidsler i forhold til renoveringen - hvad er status
- 3 Pga pkt 2 må vi ikke gøre noget i haver eller i vores huse
- 4 Der går rygter om at den midlertidig udlejning er rykket fra 304-2023 til nu yderlig 3 år - hvorfor får beboerne ingen information om dette

Som sagt hvis noget er uklart så kan I ringe på 61653655

Vh. Tina Molter

Sagen om helhedsplanen har været sat på standby pga beboer klage over Diagenten møde ledeles. Der nu indkaldt de nye medlemmer til følgegruppen som skal afholdes inden påske, når dette er afholdt kan medlemmerne forhåbentligt svare på de andre spørgsmål